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Raadsadviescommissie Algemene Bestuurlijke 
Aangelegenheden 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 27 maart 2017 
 
Aanwezig  
Voorzitter: B. Rooding-Eurlings 
Griffier: J. Pluijmen 
Leden:  B. Hardij(AB), H. Trimbos(VVD), M. Knubben(CDA), C. Fulmer-Bouwens(PGP) en  

A. Hidding(D66) 

College: burgemeester J.J. Schrijen en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M.  

  Bongarts  
Directie/:  C. Buijtendijk en J. Wauben.  
ambtenaren 
 

Afwezig  --- 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Zij heet de 
aanwezigen van harte welkom en meldt 
aanwezigheid conform bovenstaand overzicht. 

2. Spreekrecht Burgers 
 

Er heeft zich niemand aangemeld voor het 
spreekrecht. 

3. Vaststelling van de agenda / 
aanmelden punten voor de rondvraag 

De voorzitter stelt voor de agenda als volgt te 

wijzigen:  

 Agendapunt 7.d (Jaarverslag VTH 2016) te 

betrekken bij agendapunt 7.a. 

De gewijzigde agenda wordt vastgesteld.  

Door de fracties D66 en CDA zijn vragen aangemeld 

voor de rondvraag. 

4. Raadsplanner Er zijn geen zaken te melden. 

5. Vaststellen van het verslag van de 
vergadering de dato 5 december 2016 
 

Er zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen naar 
aanleiding van het conceptverslag. Het verslag wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

6. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs 

geplaatst. De commissie neemt de actielijst voor 

kennisgeving aan. 

7. Bespreekpunten:  

7.a Presentatie doorontwikkelen team 

Handhaving (BOA’s) 

De heer R. Linkens verzorgt een presentatie. 
 
Inbreng leden A. Hidding, M. Knubben, C. Fulmer-
Bouwens, H. Trimbos en B. Hardij. 
Beantwoording de heer R. Linkens: 

 Projecten die naast het reguliere werk worden 
uitgevoerd vloeien voort uit allerlei 
omstandigheden die zich voordoen. Daarbij moet 
men denken aan het stellen van een bestuurlijke 
prioriteit, burgers stellen een vraag, er worden 
wettelijke verplichtingen opgelegd, etc. Zaken 
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die daar worden vastgelegd worden in het 
teamplan opgenomen en vinden naast het 
reguliere werk plaats. 

 Inhuur boa’s: de bedrijven waarbij boa’s kunnen 
worden ingehuurd, beschikken op dit niet over 
mensen met de vereiste kennis. Bij de grote 
omliggende gemeenten is navraag gedaan of zij 
die kwaliteitsslag kunnen leveren. Maar ook daar 
zit men in eenzelfde discussie en moet een 
soortgelijke kwaliteitsslag worden gemaakt 
waardoor het niet mogelijk is mensen 
beschikbaar te stellen. 

 Omdat momenteel niet inzichtelijk is wie zich 
waar bevindt wordt de Boa Sociaal Domein belast 
met de inschrijvingen. Het is de bedoeling dat de 
boa bevolkingscontroles gaat uitvoeren evenals 
de controles achter de deur. Verder zou de boa 
een bijdrage kunnen leveren aan Bureau 
Burgerkracht. 

 Ten aanzien van Sociaal Domein zijn de 
uitvoerings- en beleidstaken overgebracht naar 
Maastricht. De handhavingstaken die in 
Maastricht zijn ondergebracht zijn de 
werkzaamheden van de sociaal rechercheur. Hij 
houdt zich bezig met uitkeringsfraude.  

 Flex-controles zijn lastig in uren uit te drukken 
vanwege verwevenheid met andere sectoren. Er 
waren 4 controles gepland, dit is inclusief het 
uitvoeren van de handhavingsinstrumenten als 
dwangsom etc.  

 De discussie over uit uitvoeren van de verplichte 
wettelijke taken dient nog met het bestuur 
gevoerd te worden. Zodra er meer duidelijkheid 
bestaat wordt de raad daarvan in kennis gesteld. 

 Om restrisico te voorkomen is 18 fte nodig. Om 
een zo laag mogelijk restrisico te realiseren is 6 
fte nodig. 

 Het bedrag van Ruijters Adviesgroep loopt al van 
1998. Het betrof de integrale samenwerking met 
de gemeente Maastricht voor de inhuur van 
milieucontroles en dit is in stand gebleven. 

 De ISO certificering is Arbo gerelateerd. 

 Onveilige gebouwen: uit flex-controles bij hotels 
blijkt dat de staat van de gebouwen op het 
gebied van brandveiligheid bijna schrikbarend is. 

 Omgevingswet 2020: op zeer korte termijn wordt 
een projectleider omgevingswet aangewezen. Die 
persoon zal in beeld brengen wat de effecten 
voor Valkenburg zijn. Daarnaast wordt een plan 
van aanpak opgesteld om te komen tot het 
invoeren van de omgevingswet in 2020. 

 Controles propaantanks: dit betreft propaantanks 
waarvan de gemeente weet dat ze in Valkenburg 
aanwezig zijn, die worden o.a. gebruikt voor 
verwarmingen. 

 Sinds afgelopen jaar is het bel-parkeren 
ingevoerd. Iedere auto die gecontroleerd wordt 
moet gescand worden. Helaas werkt de 
apparatuur niet altijd optimaal. Men kan zich 
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voorstellen dat er soms een verhaal achter een 
bekeuring zit en dat betreffende verbalisant 
ervoor kiest het verbaal te seponeren. 

 Niks-18 campagne: afgelopen jaar is er weinig 
contact geweest met Koninklijke Horeca 
Nederland, alleen in het kader van het nieuwe 
limiter-systeem. Het is noodzakelijk het contact 
opnieuw op te pakken. 

 De burgemeester zal ingaan op de vraag over het 
nieuwe HUP. 
 

Beantwoording burgemeester Schrijen: 

 De burgemeester wordt niet gelukkig van het 
jaaroverzicht. De gemeente mag wetten en 
regels maken, belastingen innen maar moet 
bovenal handhaven. Handhaven heeft iets te 
maken met rechtsgelijkheid, maar vindt 
eveneens plaats om de mensen die zich aan de 
regels houden te bemoedigen.  

 Uit het verslag blijkt dat men planmatig niet 
toekomt aan hetgeen men zou moeten doen.  

 Op sommige plekken in de tabel staat een 0. Dit 
betekent dat er geen bezoek is gebracht. Om het 
vergunningenbestand op orde te houden dient 
een zichzelf respecterende overheid alle 
inrichtingen minstens eens in de 10 jaar te 
controleren.  

 Hetgeen ooit aan inrichtingen is opgemaakt zou 
eigenlijk opnieuw geïnventariseerd moeten 
worden. 

 In sommige gevallen is er sprake van een risico 
dat vaak voorkomt met hoge afbreuk of schade. 
Dit heeft een ander belang dan iets wat niet vaak 
voorkomt en met slechts weinig risico. Dit dient 
meegenomen te worden in de bestuurlijke 
afweging. Want als de brandveiligheid niet op 
orde is, heeft de gemeente een groot probleem. 

 De discussie over hetgeen echt nodig is dient 
gevoerd te worden en er dient geen nieuwe 
achterstand te ontstaan.  

 In politieke zin is handhaven niet altijd even 
populair, maar voor de mensen die zich aan de 
regels houden is het rechtvaardig dat diegene die 
zich niet aan de regels houden er uitgepikt 
worden. 

 Voornemen is dat de 2 portefeuillehouders de 
stukken komende week nogmaals bekijken, met 
als doel een eerlijk verhaal aan de raad te 
kunnen voorleggen. Conclusie zal zijn dat het de 
gemeente geld kost. Vraag is dan of de middelen 
binnen of buiten de begroting gevonden kunnen 
worden. 

 Er werd gesproken over ISO en VCA certificering. 
Voor hetgeen werd gesteld over de VCA (de Arbo) 
is het volledig eens, want er zijn geen zakken 
cement meer van 50 kg. Het gaat nu juist om de 
andere certificering. Als de vergunningverlening 
goed op orde is hoeft aan de voorkant minder 
controle plaats te vinden. Maar dat lost de 
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discussie over dat er iets moet gebeuren niet 
helemaal op.  

 
Reactie lid B. Hardij.  

7.b Presentatie: kaderstellend budget 

stedenband met de gemeente 

Jiangyou. 

 

De heer L. Bongarts verzorgt een presentatie. 
Aanvulling de heer J. Wauben.  
 
Inbreng leden H. Trimbos en M. Knubben. 
Beantwoording de heer L. Bongarts: 

 Het college realiseert zich dat de relatie moet 
worden opgebouwd. De provincie is 4 jaar 
geleden begonnen en daar zijn nu de eerste 
effecten zichtbaar. Bij de gemeente Maastricht 
staat alles op het vuurtje te pruttelen, daar moet 
men de eerste revenuen nog binnenhalen. Maar 
Maastricht zet niet in op individuele toeristen, 
daar zet men veel meer in op de investeerder 
voor de stad. Op die doelgroep zet de gemeente 
Valkenburg aan de Geul niet specifiek in. 
Uiteraard is het geen probleem als een 
individuele bezoeker wil investeren, maar de 
gemeente wil voornamelijk investeren in de 
individuele toerist die hier tijd doorbrengt. 
Natuurlijk zal die toerist ook naar Maastricht 
gaan. Maar Maastricht komt eveneens met hun 
investeerders naar Valkenburg. In die zin is er 
sprake van een uitwisseling in de programmering. 

 Het is moeilijk dit nu in cijfers aan te geven. In 
het gebied (3 steden) waar nu over gesproken 
wordt wonen 18 miljoen Chinezen. Als daar 1% 
van komt, is het college al tevreden. Als de 
eerste groep die in september komt zich goed 
ontvangen voelt, worden deze ambassadeurs voor 
de toekomst. Als de delegatie vanuit het bestuur 
eenzelfde gevoel heeft en die geven groen licht 
is de verwachting dat dit zeker zal leiden tot een 
aantal bezoekers. 

 In september komt een groep vanuit Global 
Exploiration die de scholen bezoekt en in april 
gaat een groep van hier naar China. Vanuit de 
commissionair is de loper uitgelegd waardoor zij 
bij meer scholen naar binnen kunnen om 
kinderen uit te wisselen. Dit loopt, daar hoeft 
het college geen extra inspanning op te 
verrichten. 

 Op 14 september a.s. vindt een businessmeeting 
plaats. 

 De directeur van Holland Casino heeft toegezegd 
een brief te sturen waarin wordt aangegeven 
welk belang men ziet. Dit zal niet voldoende zijn 
voor de raad. Uiteraard mag de raad het college 
er straks op aanspreken als er budget moet 
worden vrijgemaakt in het kader van marketing, 
om een campagne op te zetten. Want als een 
bureau gevonden is die daar aan de slag gaat, 
zullen de ondernemers daar een bijdrage aan 
moeten leven. Dit was een uitgangspunt tijdens 
het gesprek met de directeur van Holland Casino. 
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7.c Presentatie convenant met provincie 

Limburg stedelijke ontwikkeling 

De heer L. Bongarts verzorgt een presentatie. 
Inbreng lid H. Trimbos. 
Beantwoording L. Bongarts: 

 De Molenstraat is onderdeel van het project 
Walramplein. 

7.d Ter kennisname Jaarverslag VTH 2016. Behandeling heeft plaatsgevonden bij agendapunt 
7.a.  

7.e Raadsinformatiebulletin (06) 

Reclameborden Gemeentegrot 

Inbreng lid M. Knubben.  
Toelichting L. Bongarts:  

 Alvorens de gemeente moest ingrijpen heeft de 
eigenaar de reclameborden zelf weggehaald. Er 
is op dit moment nog geen nieuwe aanvraag voor 
een vergunning ingediend. 

7.f Stand van zaken samenwerking 
 

Mededeling burgemeester J. Schrijen: 

 Op dit moment is er sprake van een oriënterende 
fase. Er vinden bezoeken plaats aan de provincie 
en buurgemeenten. Er zal overleg plaatsvinden 
met de werkgroep samenwerking en na Pasen 
wordt bekeken hoe men verder wil gaan.  

7.g Stand van zaken Agenda Valkenburg 
 

Mededeling burgemeester Schrijen:  

 De actuele informatie rondom een aantal 
projecten (bijvoorbeeld Boslust) is aan de orde 
geweest tijdens de commissie SOB. Maar het is 
niet verstandig nu te veel informatie vrij te 
geven, want de presentatie daarvan is immers 
aan de initiatiefnemers. Zodra de initiatief-
nemers daartoe in staat zijn wordt de raad 
daarvan in kennis gesteld. 

9. Gewestelijke aangelegenheden Mededeling burgemeester Schrijen:  

 Tijdens een van zijn eerste werkdagen heeft hij 
deelgenomen aan een bijeenkomst van de 
Maastricht – Heuvellandgemeenten. Tijdens die 
bijeenkomst werd geïnventariseerd waar 
iedereen mee bezig is, zoals de Lijn 50 
gemeenten (Eijsden-Margraten, Gulpen-Wittem 
en Vaals),  Maastricht (waar onderzoek 
plaatsvindt),Meerssen (waar onderzoek 
plaatsvindt) en Valkenburg.  

10. Rondvraag 
 

Door de fracties D66 en CDA zijn vragen voor de 
rondvraag aangemeld. Zie bijlage.  
 
Aanvullend geeft Lid H. Trimbos een update over de 
Vrije school.  

11. Sluiting 
 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter 
rond 21.24 uur de vergadering. Zij dankt de 
aanwezigen voor hun inbreng. 

 
 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissies Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden op 

15 mei 2017. 

 

 

 

B. Rooding-Eurlings,     J.W.L. Pluijmen, 

Voorzitter        griffier 

 


